
verslag

1370611

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

me vun coecUwenhoeklaan 9

3721 MA Bilthoven

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

www. rivm.nl
KvK Utrecht 30276683

Bespreking
Systeem (CIMS)

Vergaderdatum en -tijd

Vergaderplaats GoToMeetin

BE EE

Projectstuurgroep Covid Informatie en Monitoring

29 september 2020, 11.00 - 12.00 uur

, BE) IRE,
(verslag)

Abr
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Opening, verslag voorgaand overleg, acties, mededelingen
2.

3.

4. RPI heet iedereen welkom. [EEE is afwezig.
5.

6. BE raagt of iemand iets weet van het gesprek van [i
BEE met

Hugo de Jonge op 27 sept jl. Actie 16 FF] vraagt aan BEREE of

het gesprek heeft plaatsgevonden en wat de uitkomst is.

Z.

8. Het verslag van 15 september 2020 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.
9.

10. De acties worden besproken:
Verslag- Actie: Wie: Status:

datum:

12 31.08.2020 | Reageren op overzicht project risico’'s Allen 29.09 nog geen reacties binnen

13 15.09.2020

voor VWS.

Werken aan de begroting, planning en eventuele rol Gedaan, op diverse documenten

input gegeven.
14 15.09.2020 Materiedeskundige cliéntbeheer aanleveren Gedaan, wordt

15 15.09.2020 |ENETM vragen de use case te delen Gedaan.

N.a.v. Actie 13. De begroting is nog niet definitief omdat niet alle resources bekend zijn
en de use case verder aangescherpt moet zijn. EE vraagt of informed consent

aangepast is in de memo die naar VWS gestuurd is. RFIN zegt dat [ERED hierover

nog enkele punten heeft aangepast. Vrijdagmiddag heeft EREL nog [EEE gesproken

en hierin heeft hij enkele punten toegelicht. Actie 17 EiPEIvraagt dit nog na bi EEE
De overig acties zijn afgehandeld.

Versie: 1.0 Status: Definitief Pagina 1 van 4



1370611

Mededelingen:
G0 Morgen is er een kick-off van het bestuurlijk overleg met als doel

vaccinatiegegevens te ontsluiten in PGO. [EZ vertegenwoordigt RIVM.

1Z.

BEd refereert aan anonimiseren.[ff vraagt na bij IEEE = of dit echt nodig
is gezien de eventuele kans dat er 2x kosten voor betaald moet worden. We gaan er

vanuit dat we voor CIMS een anonieme omgeving hebben om in te gaan werken, en dat

het issue geen impact heeft op CIMS.

13. Use Case versie 4

14, De Use Case is erg high over. Er is nog geen zicht op wanneer dit scherp kan

worden. Het is afwachten op de keuzes die VWS gaat maken. De rollen in de

uitvoeringsketen moeten ook vastgesteld worden. Daarmee bepaal je ook de

scope van CIMS. De procesplaten moeten op korte termijn opgesteld worden

door de werkgroep Use Case, zodat aangeven kan worden wat er gebouwd
moet gaan worden. De use case moet normaal gesproken eerst beoordeeld

worden door[EEE2 .d-h.v. een PIA. Ook dat is nog niet

uitgevoerd door de werkgroep Use Case. Dit kan een probleem opleveren bij
en de AP. Dit geldt eigenlijk voor het

hele project. Veel zaken

ir He
el. Veel is ook afhankelijk van VWS wat

zijn van ons verwachten. is gevraagd evenals

om naar de use case te kijken. Zij hebben nog niet gereageerd.
15.

16. Het team CIMS Functioneel zoekt uit wat er reeds beschikbaar is vanuit

Praeventis. Het team overlegt vanmiddag wat er in de eerste sprint

opgeleverd gaat worden. Hiermee lopen we vooruit op besluit CIb en VWS

over de definitieve inrichting van CIMS. [BEd kan verder met het sprintteam
CIMS Infra en sprintteam CIMS Functioneel.

17.

18. [EEE hebben gesproken met GGH-GHOR over hun aanpak voor

selecteren en oproepen t.b.v. de covidtests. [JEJE] heeft een gespreksverslag
gemaakt en gedeeld. Afgesproken is om in een bredere delegatie vanuit

RIVM en GGD-GHOR de aanpak voor selecteren en oproepen te bespreken
t.b.v. de covidvaccinaties.

19.

20.

21. Resourcing
2Z Er zijn 3 teams gestart. CIMS Infra loopt al 5 weken. Team CIMS Functioneel

mist eigenlijk IEEE uit het programmateam.EE gaat IEEE
betrekken bij de STUM. Het team CIMS Rapportage tooling wordt geleid door

. Zij is hier van de week mee begonnen en leest zich in.

is

ENCED BE BE BET, expert is IEEESH HEEEDN.BEET)
geeft de kick-off op 1 okt 2020.

23.

Bij CIMS Infrastructuur zijn er geen problemen met rescources.

24.

Team CIMS Portalen moet nog gevormd worden. Campus heeft nog geen resources

voor cliéntportaal beschikbaar. Contactpersonen zijn niet bekend, mensen acteren niet.

Vanmiddag is er een gesprek waarin dit opnieuw gaan aangeven. Een

5.1.2e voor het cliéntporttaal én voor het

zorgverlenersportaal is nodig aan de kant van DVP. Voorstel voor het

Versie: 1.0 Status: Definitief Pagina 2 van 4



zorgverlenersportaal is een[JEEZ Voor het cliéntportaal is

oen. denktvoorgesteld. Zij heeft echter te veel werk om dit er bij te kunnen d

erover om meer bij Covid te betrekken. JJEEEEMis wel de voor de hand liggende

persoon. Actie 18 [FY vraagt IEEESM noo een keer. Ze is al wel [EE dit traject.
25.

26.

27.

28.

29;

30.

34:

32.

33.

34.

35.

36.

37.

38.

39.

Team CIMS Beheer moeten binnenkort cok mensen voor klaar staan. Als er

half december een systeem staat moet het wel in de lucht gehouden
worden. Hier zullen initieel ca. 2 fte voor nodig zijn. In de Projectbrief staat

hierover een voorstel beschreven.. Het zou goed zijn om ze nu al mee te

laten lopen met CIMS Functioneel.

BE denkt ook dat er personeel aangetrokken moet worden, ondanks het feit

dat de kans erin zit dat het wellicht helemaal niet door gaat. Resources

kunnen betaald worden uit Covid budget. Mocht Covid niet doorgaan kunnen

ze op andere projecten ingezet worden Actie 19 [BE spreekt met JERE
hierover.

Technisch applicatie beheer moet ook geregeld worden. Beheer moet voor

eind maart geregeld zijn. Ordina is daarna niet meer beschikbaar. Technische

applicatie beheer moet uiteindelijk bij BIS komen te liggen. Actie 20 (XE
neemt dit op met

Technisch beheer komt een andere keer terug op de agenda.

VZVZ /LSP koppeling

Koppelingen CIMS met VZVZ/ LSP is heel lastig. Dit hebben we ervaren

tijdens de technische update. Voorstel is om de basis vast in gang te zetten.

(ZZP’er) zou ingehuurd kunnen worden voor enkele

uren. Ze heeft als toegezegd tijd te hebben. Actie 21 EN overlegt met

Inkoop hoe we haar in kunnen huren. [Antwoord IUC: uitvragen binnen de

Rijksmantel voor ICT.]

5.12e hebben overleg met VZVZ over de datavelden en

bijbehorende codes voor de data-uitwisseling.

Voortgangsrapportage

Voortgangsrapportage is gedeeld. Volgende keer komt er ook een

voortgangsrapportage van het team CIMS Rapportage tooling. Pijnlijk punt is dat er nog

geen extra informatiearchitect is en de uitvraag opnieuw moet.

40. Rondvraag
welke verwachtingen heeft VWS met CIMS en welke koppelingen horen daarbij?

Is er een formele opdracht voor nodig? [BEY denkt dat er geen opdracht nodig is ten

behoeve van financiering. Wel moet er een officiéle opdracht komen van VWS dat wij
de vaccinatiecampagne gaan voeren.

BEY stelt voor dat er een senior supplier van Campus in de stuurgroep komt.

wordt in ieder geval toegevoegd. Actie 22 BE lect dit voor aan i :

1370611

41, De vergadering wordt om 11.45 uur afgesloten.
42.

43. Acties
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datum: Wie: Status:

12 31.08.2020 | Reageren op overzicht project risico’'s 29.09 nog geen reacties binnen

16 29.09.2020 EEE vooen of EES BES ERR) met Hugo de De vraag naar verplichte
Jonge gesproken heeft. registratie is gesteld. De Minister

vraagt aan RIVM dit te regelen.
Beleidsmakers VWS voelen zich

gepasseerd door de vraag.

17 29.09.2020 IEE vragen of informed consent nog aangepast Notitie is op 25 sept verstuurd.

is in de memo voor VWS.

18 [29.09.2020 | JEEEZMvragen voor Cliéntportaal. Fx kan er geen tijd voor

vrijmaken.
19 29.09.2020 MetEEE spreken over aantrekken en inzetten

resources BIS.

20 29.09.2020 | CIMS Beheer bespreken met

21 29.09.2020 | Met inkoop bespreken hoe JEREZ] Alleen uitvraag binnen

ingehuurd kan worden. RijksICTmantel, geen
onderhandse gunning
toegestaan, ook niet voor (zeer)
lage bedargen.

22 29.09.2020 | Senior supplier in projectstuurgroep bespreken met al iE EA) wordt deelnemer

in de projectstuurgroep.

44.

45.

46.

47. Afspraken/besluiten
Nummer | Verslag- Afspraak
i

datum:

1. 13.08.2020 | Samenstelling en rolverdeling projectstuurgroep conform Projectbrief versie 0.3.

2 13.08.2020 | Govemance volgens scrummethodiek met productowner en scrumteam. Ook behoudt van de

projectstuurgroep (Prince2) om issues op te lossen, kaders te geven en te bewaken, risico’s te

bewaken. Het scrumteam bestaat uit DVP, BIS, de leverancier(s).
3 13.08.2020 | We gaan starten met twee sporen: 1 kopie Praeventis gereedmaken voor verdere inrichting; 2

ruimere verkenning van informatiesystemen.
4. 13.08.2020 BE krigt van mandaat om het project te starten.

5. 31.08.2020 | Er wordt niet verder buiten het RIVM naar andere bruikbare systemen gekeken.
8. 31.08.2020 | Alle mogelijk bruikbare koppelingen met LSP realiseren.

7. 15.09.2020 | De Stuurgroep gaat akkoord met de start van het sprintteam Functionele Inrichting aan de hand van

use case versie 0.4.

8. 15.09.2020 | Het sprintteam rapportage tooling kan gaan starten zodra de resourcing compleet is.

9. 15.09.2020 wordt afgezand van het RIVM in de stuurgroep LSP+/PGO t.b.v. CIMS.

10.

48.

49.
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